
 

 

 
FITXA  50 

 
 
 
FITXA D’ASSISTÈNCIA A LES COMISIONS EXTERNES DE LA FELIB 
 
 
Nom del representant: LLORENÇ CARRETERO TUDURÍ 
Ajuntament de: SANT LLUÍS 
 

 

Nom de la Comissió a la qual ha assistit: PLE DE LA COMISSIÓ DE L’IMPULS DEL TURISME 
SOSTENIBLE             

 

 
Dia: 27/03/2018 
 

Lloc: CONSELLERIA D’INNOVACIÓ RECERCA I TURISME 
 

 

INFORMACIÓ DE LA COMISSIÓ: 
 
Començar aquest Ple AMB LA presentació de la nova consellera de Turisme amb la qual cosa presidia per 
primera vegada aquesta comissió. 
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

 
Es du a aprovació l’acta de dia 16 d’octubre de 2017 per la qual cosa des de la FELIB es va fer una 
intervenció per rectificar un apartat de l’acta amb la qual cosa afirmava que la FELIB havia votat a 
favor de la proposta i no era axí. Amb aquest cas el vot de la FELIB va ser d’abstenció. Una vegada 
rectificada dita qüestió es va procedir a la seva aprovació. 

 
2. INFORMAR DELS INSTRUMENT PEL SEGUIMENT I AVALUACIÓ DE L’EXECUCIÓ DELS PROJECTES 
APROVATS 

 
Cal fer un esment en aquest punt amb el que s’ha de tenir en compte que rallam de projectes 2016 i 
projectes 2017. Bàsicament la informació va estar centrada amb projectes 2017 ja que en passades 
comissions s’havia acordat que fos l’ATB que gestionés els projectes aprovats per açò va prendre la 
paraula el director de l’ATB i explicar com serien els mecanismes i procediments a seguir a partir del 
que el Ple aprovés els projectes. Començar dient que serà mitjançant control financer permanent amb 
la qual hi haurà un acte d’inici resolució de transparència resolució de subvenció a l’adjudicatari qui 
tindrà que executar l’obra, igualment es farà un seguiment d’aquesta execució, acabarà amb una 
justificació del final informe favorable de la intervenció general per pagar dita obra. Es farà un pla de 
comunicació informant als residents també als mercats turístics ja que com a finançadors de l’impost 
es creu molt important es donar la màxima difusió del que s’inverteix dit impost. Es passarà informació 
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amb vídeos i fulletons digitals. A continuació es va obrir un torn d’intervencions amb la qual els 
assistents van exposar diferents dubtes que van ser contestades pel director de l’ATB, presidència, 
vicepresidència i secretari de la comissió. Una de les dubtes plantejades era sobre el pagament de 
certificació amb la qual contestar que en el moment que es presenta la certificació i s’aprova a final 
de mes de dita aprovació es pagaria. 
 
 
 

3. INFORMAR DE LA SITUACIÓ DELS PROJECTES APROVATS CORRESPONENT AL PLA ANUAL DE 
20106 I EL PLA ANUAL DEL 2017 
 
Es dona compte dels projectes 2016 i s’explica un per un l’estat en que es troben, per la qual cosa podem 
afirmar que després de casi dos anys de la seva aprovació, a dia d’avui hi ha projectes que encara estan en 
fase de redacció. Baix del punt de vista del que subscriu crec que s’ha demostrat una molt poca agilitat a 
l’hora de tramitar aquests projectes tenint en compte que són projectes molt importants donada la seva 
característica per açò una vegada més l’administració demostra la seva lentitud. 
 
Amb aquest apartat es va demanar si es podria passar una fulla amb la qual expliquès la situació real de cada 
projectes a fi efecte de fer un seguiment dels mateixos. 
 
4. PRECS I PREGUNTES 
 
No hi va haver intervencions 

 
 
 
 

1. RN OBERT DE PARAULES 
 
Una petició sol·licitant que es convoqui la Comissió del Gas precisament per veure el 
desplegament del gas per reduir el CO2. 
Es va informar per part de la Conselleria que es va obrir una línia de 5 milions d’euros 
per instal·lacions de plaques fotovoltàiques de línies d’ajuda d’autoconsum i 
rehabilitació d’habitatges. 

  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Heu de remetre la fitxa a: 
 

felib@felib.es 
 
o bé per fax: 971 76 31 02 

mailto:felib@felib.es

